
SEPTEMBER 12, 2022

• MEMBER TOWN HALLS
• The first virtual Town Hall in partnership with Hockey Canada’s Members will take place tonight with 

Hockey New Brunswick Board, Council and Commission Members, in addition to representatives from each 
Local Hockey Association in New Brunswick.

• FOCUS GROUPS
• Qualitative research has now been conducted with five of the scheduled 12 focus groups. Participants have 

included men and women from across the country who identified an affiliation to hockey, including parents 
of current participants. Once all focus groups have been completed, key insights specific to this research 
will be shared in a future update with you.

• OVERSIGHT COMMITTEE ANNOUNCEMENT
• This week, Hockey Canada will announce the Oversight Committee that will oversee the organization’s 

Action Plan.



12 SEPTEMBRE 2022

• ASSEMBLÉES DES MEMBRES
• La première assemblée virtuelle en partenariat avec les membres de Hockey Canada se tiendra ce soir avec 

les membres du conseil d’administration et des conseils et commissions de Hockey Nouveau-Brunswick, 
ainsi qu’avec des représentants et représentantes de chaque association de hockey locale de la province. 

• GROUPES DE DISCUSSION
• Une étude qualitative a été réalisée avec cinq des douze groupes de discussion. Des hommes et des 

femmes de partout au pays qui ont mentionné avoir un lien avec le hockey y ont participé, dont des 
parents de participants et participantes. Une fois que l’étude aura été menée auprès de l’ensemble des 
groupes, les idées principales qui en sont ressorties vous seront communiquées.

• ANNONCE DU COMITÉ DE SUPERVISION 
• Cette semaine, Hockey Canada annoncera le comité de supervision qui surveillera l’évolution du plan 

d’action de l’organisation.
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